
Proje destek türleri yeterliliğinden,

47 yanıt

Proje destek türlerine ayrılan bütçe destek miktarlarından,

47 yanıt

PROJE KOORDİNASYON MERKEZİ/BAP
KOODİNASYON BİRİMİ 2024 YILI  İÇ
PAYDAŞ ANKET ÇALIŞMASI 
47 yanıt

Analiz bilgilerini yayınla

Kopyala

Çok Memnunum (5)
Memnunum (4)
Kararsızım (3)
Memnun Değ�l�m (2)
H�ç Memnun Değ�l�m (1)

8,5%

10,6%

40,4%

31,9%

Kopyala

Çok Memnunum (5)
Memnunum (4)
Kararsızım (3)
Memnun Değ�l�m (2)
H�ç Memnun Değ�l�m (1)

23,4%

10,6%

12,8%19,1%

34%

https://docs.google.com/forms/d/1T1pTEKghB04iAg09BfQc-0kU9bvJXwK1BAP5xBgAGuU/edit#start=publishanalytics


Performansa dayalı ek bütçe desteğinden memnun musunuz?

46 yanıt

Projelerin tarafsız iç / dış hakemler tarafından değerlendirilmesinden,

47 yanıt

BAPSİS sistemi üzerinden Proje başvuruların yüklenmesi ve
süreçlerinden,

47 yanıt

Kopyala

Çok Memnunum (5)
Memnunum (4)
Kararsızım (3)
Memnun Değ�l�m (2)
H�ç Memnun Değ�l�m (1)

8,7%

15,2%

39,1%

32,6%

Kopyala

Çok Memnunum (5)
Memnunum (4)
Kararsızım (3)
Memnun Değ�l�m (2)
H�ç Memnun Değ�l�m (1)

14,9%

42,6%

31,9%

Kopyala

Çok Memnunum (5)
Memnunum (4)
Kararsızım (3)
Memnun Değ�l�m (2)
H�ç Memnun Değ�l�m (1)

8,5%

42,6%

46,8%



BAP Koordinasyon Birimi tarafından verilen proje eğitimlerinden
haberdar mısınız?

46 yanıt

BAP Koordinasyon Birimi tarafından verilen eğitimlerden memnun
musunuz?

47 yanıt

Ara ve sonuç raporları ve yayınların BAPSİS üzerinden yüklenmesi,
komisyona sunulma süreçleri ve takibinden,

47 yanıt

Kopyala

Evet
Hayır

10,9%

89,1%

Kopyala

Çok Memnunum (5)
Memnunum (4)
Kararsızım (3)
Memnun Değ�l�m (2)
H�ç Memnun Değ�l�m (1)

25,5%

38,3%

34%

Kopyala

Çok Memnunum (5)
Memnunum (4)
Kararsızım (3)
Memnun Değ�l�m (2)
H�ç Memnun Değ�l�m (1)

17%

40,4%

34%



BAPSİS satın alma süreçlerinin işleyişinden, 

46 yanıt

PKM tarafından takibi yapılan TÜBİTAK destekli projeniz var mı?

45 yanıt

TÜBİTAK destekli projeniz var ise sekreterya hizmetlerinden (proje
başlatma, satın alma vb) memnun musunuz?

34 yanıt

Kopyala

Çok Memnunum (5)
Memnunum (4)
Kararsızım (3)
Memnun Değ�l�m (2)
H�ç Memnun Değ�l�m (1)

19,6%

43,5%

30,4%

Kopyala

Evet
Hayır64,4%

35,6%

Kopyala

Çok Memnunum (5)
Memnunum (4)
Kararsızım (3)
Memnun Değ�l�m (2)
H�ç Memnun Değ�l�m (1)

26,5%
32,4%

41,2%



BAP Koordinatörlüğü bünyesinde görev yapan personelin problem
çözücü yaklaşımlarından memnun musunuz?

47 yanıt

BAP Uygulama Yönergesi ve Uygulama Usul Esasları içeriğinden
memnun musunuz?

47 yanıt

BAP birimi duyuruları ve web sayfası içeriğinden memnun musunuz?

47 yanıt

Kopyala

Çok Memnunum (5)
Memnunum (4)
Kararsızım (3)
Memnun Değ�l�m (2)
H�ç Memnun Değ�l�m (1)

8,5%

34%

53,2%

Kopyala

Çok Memnunum (5)
Memnunum (4)
Kararsızım (3)
Memnun Değ�l�m (2)
H�ç Memnun Değ�l�m (1)

19,1%

40,4%

29,8%

Kopyala

Çok Memnunum (5)
Memnunum (4)
Kararsızım (3)
Memnun Değ�l�m (2)
H�ç Memnun Değ�l�m (1)

17%

51,1%

27,7%



BAP Komisyonu ve karar alma süreçlerinden memnun musunuz?

47 yanıt

Bazı BAP Proje destek türlerinin TÜBİTAK’a yönlendirilmesi
uygulamasından memnun musunuz?

46 yanıt

Lisans Katılımlı Öğrenci Projesi destek türünden (LİKAP) haberdar
mısınız?

45 yanıt

Kopyala

Çok Memnunum (5)
Memnunum (4)
Kararsızım (3)
Memnun Değ�l�m (2)
H�ç Memnun Değ�l�m (1)

14,9%

14,9%

38,3%

27,7%

Kopyala

Çok Memnunum (5)
Memnunum (4)
Kararsızım (3)
Memnun Değ�l�m (2)
H�ç Memnun Değ�l�m (1)

23,9%

15,2%

28,3%

30,4%

Kopyala

Evet
Hayır

24,4%

75,6%



Üniversite Sanayi İşbirliği Projesi destek türünden (ÜSİP) haberdar
mısınız?

47 yanıt

Kopyala

Evet
Hayır

21,3%

78,7%



Hizmetlerimizi daha verimli hale getirebilmemiz için diğer görüş önerileriniz. 

15 yanıt

BAP biriminin hizmet verdiği ofis ortamının daha prestijli ve birtakım hassasiyetlere (satın
alma, fiyat pazarlıkları, sözleşme hazırlama vb.) uygun hale getirilmesi gerektiği
kanaatindeyim. TÜBİTAK desteklerinden daha fazla yararlanma beklentisine yönelik TÜBİTAK'a
yönlendirici uygulamalar yerindedir, isabetli ve doğrudur. Ancak bazı istisnalar (proje kotası,
proje tecrübesi veya bütçe uyumsuzluğu) dikkate alınarak revize edilebilir.

- YÖK Ulusal dergilerinde desteklenmesi amacıyla doçentlik şartlarına TR Dizinde'de ikisi birinci
isim olmak üzere üç yayın zorunluluğu getirmiştir. TÜBİTAK'ta düşük bütçeli (1002 gibi) projeler
hariç TR Dizin'de yayın imkanı bulunmamakta SCI yayın talep edilmektedir. Bu düşük bütçeli
projeler bazı sağlık bilimleri alanlarında bütçe yetersizliğinden dolayı rutin çalışma niteliğinde
görülmekte ve reddedilmektedir. Bütçe uygunluğu olan projeler ise TR Dizin'de yayına uygun
değildir. TÜBİTAK'ın rutin çalışma olarak değerlendirdiği araştırma projelerinin yapılabileceği
tek merci bu noktada Üniversitelerin BAP birimleridir. Maalesef Üniversitemiz BAP biriminde
verilen hiçbir proje türünde TR Dizin'de yayına imkan tanınmamaktadır.
Çözüm Önerisi: Üniversitemiz araştırmacılarının YÖK'ün kriterlerine uygun şekilde TR Dizin'de
yayın yapabilmesine olanak verecek en azından genel araştırma projelerine denk bütçede bir
proje kategorisine sahip olmasıdır.
- BAP tarafından karşılanabilecek olan projeler ancak düşük bütçeli TÜBİTAK projeleri olabilir.
Yüksek bütçeli projelerin ise BAP tarafından karşılanması zaten mümkün değildir. Bu nedenle
BAP başvurularından önce TÜBİTAK'a başvuruda bulunma kriterinin getirilmiş olması, TÜBİTAK
proje başvurularının arttırılmasına yönelik iyi niyetli bir yaklaşım olsa da, orta vadede
TÜBİTAK'a giden 1002 gibi projelerin, BAP'ta değerlendirilmek üzere gönderilmiş projeler olarak
görülmesine ve tamamının ciddi bir değerlendirmeye tabi tutulmadan reddedilmesine sebep
olacaktır. Bu uygulamanın farklı Üniversitelerde geçmişte uygulanmış başarısız örnekleri
bulunmaktadır. Ayrıca C veya D notu ile reddedilmiş olması kriteri ilk maddede bahsettiğim
sebebe de bağlı olarak muhtemelen BAP'a proje akışını durma noktasına getirecektir. Yanılmayı
umarım.
Çözüm Önerisi: Üniversitemiz araştırmacılarının YÖK'ün kriterlerine uygun şekilde TR Dizin'de
yayın yapabilmesine olanak verecek en azından genel araştırma projelerine denk bütçede,
TÜBİTAK'a gönderim zorunluluğu bulunmayan bir proje kategorisine sahip olmasıdır.
- BAP biriminin yeni yerinde 4 personel aynı yerde oturmaktadır. Bu durum maalesef farklı
akademisyenlerinde odada olması veya telefonla BAP'ı arayanlar ile görüşmelerinin olması
durumunda ciddi gürültü kirliliği yaratmakta ve iletişimi zorlaştırmaktadır.
Çözüm Önerisi: Eskiden olduğu gibi BAP personellerinin ayrı odalarda olması.

Bazı BAP Proje destek türlerinin TÜBİTAK’a yönlendirilmesi uygulaması daha önceden başka
üniversitelerde denenmiş olup, olumsuz sonuçları olmuştur. TÜBİTAK bir süre sonra bu kararı
alan üniversiteleri öğrenerek, her gelen projeyi değerlendirmeksizin red vermiştir. Bu durum
sonucunda gerçekten TÜBİTAK'a başvuranlar mağdur olmuştur. Öte yandan C alınmış bir
projenin gerekli düzeltmeleri yapıldıktan sonra TÜBİTAK ile devam etmek daha akılcıdır.

ÇDAP proje türünde 2 yayın istenmesi etik ihlallere (dilimleme çalışma/yayın konusunda)
sebebiyet verebilir. Bu hususun gündeme alınarak, tekrar değerlendirilmesi düşünülebilir.

Yine etik açıdan projelerle ilgili görüşmelerin mahremiyet çevresinde yapılması daha uygundur.



BAP birimimizin yeni fiziki şartları ne yazık ki bu konuda uygun değildir. Eski haline getirilmesi
düşünülebilir.

İlginiz ve emeğiniz için teşekkür eder, iyi çalışmalar dilerim.

-

BAP proje birimi, koordinatörlük ve komisyon çalışmaları gayet iyi yürümektedir.
Üniversitemizin önemli bir birimidir. Emeği geçen tüm hocalarımıza ve çalışanlara teşekkür
ederim.

Yürütülen BAP Projesinin kapatılması için gerekli olan SCI yayın veya 2 DERGİPARK yayın
eklenilmesininin de uygun olacağı kanantindeyim.

BAP Daha kurumsal bir yapıya kavuşmalı

Teşekkürler

Red alan projelerin red edilme nedenlerinin açıkladığı dosyaların proje ekibi ile paylaşılmasını
öneririm.

TÜBİTAK projelerinde destek verildiğini bilmiyordum. Proje Eğitimleri ve süreçlerle ilgili ayda 1
online ya da etkileşimli eğitim verilmesi faydalı olacağını düşünüyorum.

Proje bütçeleri günümüz koşullarında oldukça yetersiz olup beklentilerimizi karşılamamaktadır.
Projelerimizi önce Tübitak sonrasında alınan red kararı ile BAP'a yüklememiz sadece zaman
kaybı başka hiçbir artısı olmayan bir uygulama olup vazgeçilimelidir. Proje bütçeleri acilen
güncellenmelidir.

Sadece bu birim değil, tüm birimlerde daha katılımcı bir yaklaşım benimsenmeli diye
düşünüyorum.
"Projelerin tarafsız iç / dış hakemler tarafından değerlendirilmesinden" doğru işlediğinde
memnun olunur

Proje süreçlerinin daha sağlıklı yürütülebilmesi için; Yürütücü adaylarının proje önerilerini ve
BAP birimi tarafından verilen dönütleri sıklıkla takip etmeleri yaşanacak sorunların önlenmesi
açısından önemlidir. Bununla birlikte yürüyen projelerin ara raporlarının ve sonuç raporlarının iş
paketlerine uygun şekilde yazılması projelerin çok daha işlevsel ve anlamlı bir şekilde
tamamlanmasını sağlayacaktır.

Proje süreçlerinde hakem değerlendirmelerinin hızlı yapılması isabetli olacaktır.

Bu içerik Google tarafından oluşturulmamış veya onaylanmamıştır. Kötüye Kullanımı Bildirme - Hizmet Şartları -
Gizlilik Politikası

 Formlar

https://docs.google.com/forms/d/1T1pTEKghB04iAg09BfQc-0kU9bvJXwK1BAP5xBgAGuU/reportabuse
https://policies.google.com/terms
https://policies.google.com/privacy
https://www.google.com/forms/about/?utm_source=product&utm_medium=forms_logo&utm_campaign=forms
https://www.google.com/forms/about/?utm_source=product&utm_medium=forms_logo&utm_campaign=forms
https://www.google.com/forms/about/?utm_source=product&utm_medium=forms_logo&utm_campaign=forms



